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    JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
         CONSILIUL JUDEŢEAN 
       Nr.4702 din 20.02.2024 
 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 31 ianuarie 2024, în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din data de 
31 ianuarie 2024 se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, utilizând o 
platformă online de videoconferință, începând cu orele 1430. Prin Dispoziția 
Președintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.36 din 25.01.2024 a fost 
convocat Consiliul Județean Bistriţa-Năsăud în ședință ordinară la data de 31 
inanuarie 2023, orele 1430. Consilierii judeţeni au fost convocaţi în scris, prin 
invitaţie, transmisă prin e-mail și telefonic. Anunţul cu privire la proiectul ordinii de 
zi a fost afişat la sediul instituţiei şi publicat pe site-ul www.portalbn.ro și în mass-
media locală. 

* 
Ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud este condusă de 

doamna vicepreședinte Camelia Tabără, iar prezența este făcută prin apel nominal.  
La ședință sunt prezenţi 30 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 

doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian 
- vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, doamna Calo Viorica, 
domnul Cârlig Cristian-Costel, doamna Cîrcu Mirela-Maria, domnul Coman Samuel-
Leon, doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul Dedean-Bortăș Ioan, domnul 
Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul Filipoiu Augustin-Florinel, 
domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, domnul Ganea Octavian-
Mihai, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul 
Marica Marius-Macedon, domnul Moldovan Florin-Cristian, domnul Pintea Vasile-
Lucian, domnul Pop George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-Octavian, 
domnul Rus Marin-Vasile, domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Sbîrciu Călin, domnul 
Scuturici Gheorghe, doamna Sigmirean Doina-Maria și doamna Ulecan Maria.  

A lipsit de la lucrările ședinței ordinare domnul Președinte Emil Radu 
Moldovan.  

* 
 

Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 
județului și domnul Grigore-Florin Moldovan - Administratorul public al județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - director executiv, 
domnul Ceclan-Oprea Ciprian - director executiv, doamna Parasca Duța-Rafila - 
director executiv, doamna Hasnăș Veronica - șef serviciu, domnul Borgovan Paul-
Ioan - șef serviciu, doamna Borșa Luminița - șef birou, doamna Ceuca Adriana-
Gabriela - șef birou, domnul Sălăgean Vasile-Francisc - consilier superior, domnul 
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Spân George-Marian - consilier principal și doamna Struț Mădălina-Monica - 
consilier Cabinet președinte. 

Au fost invitați la ședință și sunt prezenți în sală: domnul Grec Răzvan-Adrian 
- director executiv, Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară pentru Servicii de 
Alimentare cu Apă şi Canalizare în judeţul Bistriţa-Năsăud și domnul Danciu Mihai-
Alexandru - director general, Societatea „Lucrări Drumuri și Poduri” S.A. Bistrița.  

 

* 
  În Proiectul ordinii de zi, prevăzut în Anexa la dispoziția de convocare, au fost 
înscrise 14 proiecte de hotărâri, precum și procesul-verbal al ședinței extraordinare 
a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 15.12.2023, procesul verbal al 
ședinței ordinare a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 20.12.2023 și 
procesul-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din 
data de 11.01.2024.  

La data de 26.01.2024, proiectul ordinii de zi a fost suplimentat cu Proiectul 
de hotărâre nr.X/1824 din 26.01.2024 privind actualizarea indicatorilor tehnico-
economici aferenți obiectivului de investiții „Modernizare DJ 173, km 15+245 - 
22+000, Budacu de Sus-Șoimuș, județul Bistrița-Năsăud” și Proiectul de hotărâre 
nr.VIII/1832 din 26.01.2024 privind aprobarea Studiului de fezabilitate și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții „Extindere 
amenajări exterioare pentru agrement, dotări sportive și funcțiuni complexe la 
Complexul Sportiv situat în localitatea Unirea, str. Aerodromului nr.33, municipiul 
Bistrița”.   

La data de 29.01.2024, proiectul ordinii de zi a fost suplimentat cu Proiectul 
de hotărâre nr.X/1892 din 26.01.2024 privind actualizarea indicatorilor tehnico-
economici aferenți obiectivului de investiții „Restructurarea Centrului pentru 
Protecția Copilului Beclean”, situat pe str. Liviu Rebreanu, nr. 22A, orașul Beclean, 
județul Bistrița-Năsăud. 
  Suplimentarea ordinii de zi a fost motivată de următoarele: 

- prevederile Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.64/2022 privind 
ajustarea preţurilor şi a valorii devizelor generale în cadrul proiectelor finanţate din 
fonduri externe nerambursabile, precum și necesitatea stabilirii valorii finale a 
Acordului contractual nr.3959/21.02.2020, fiind necesară adoptarea Hotărârii 
Consiliului Județean Bistrița-Năsăud de actualizare a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul: „Modernizare DJ 173, km 15+245 - 22+000, Budacu de Sus-
Șoimuș, județul Bistriţa-Năsăud”;  

-  numărul mare de participanți la evenimentele sportive care se desfășoară 
în complexul sportiv situat în localitatea Unirea, strada Aerodromului, nr.33, 
municipiul Bistrita, fiind necesară amenajarea unei parcări suplimentare aferente 
Complexului Sportiv situat în localitatea Unirea, strada Aerodromului, nr.33, 
municipiul Bistrița. Pentru elaborarea proiectului tehnic și execuția parcării este 
necesară aprobarea Studiului de Fezabilitate; 

-  necesitatea depunerii proiectului în cadrul PROGRAMULUI REGIONAL 
NORD-VEST 2021-2027 - Sprijinirea eficienței energetice în clădiri publice, inclusiv 
clădiri de patrimoniu - Apel de proiecte PRNV/2023/312.A/1 (termen de depunere: 
10 februarie 2024). 
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Proiectele de hotărâri supuse dezbaterii au îndeplinit condițiile prevăzute de 
art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

 

* 
 (Ora 1430) 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Bună ziua, dragi colegi! Mulțumim că ați răspuns invitației și v-ați conectat. O 

să încep cu prezența. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
 ... 
Au anunțat faptul că vor vota verbal, următorii consilieri județeni: doamna 

Duca Simona-Elena și domnul Sbîrciu Călin.  
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Din totalul de 30 de consilieri județeni sunt prezenți 30, fiind astfel îndeplinite 

prevederile legale pentru buna desfășurare a ședinței ordinare a consiliului 
județean. 

Proiectul ordinii de zi, suplimentat cu 3 proiecte de hotărâri: 
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 15.12.2023 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Județean Bistrița-Năsăud din data de 20.12.2023 
3. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 11.01.2024 
4. Proiect de hotărâre nr.VIII/1199 din 18.01.2024 privind 

aprobarea rezultatului final al analizării proiectului de management 
depus de domnul Pintea Ioan, în calitate de manager al Bibliotecii 
Județene „George Coșbuc” Bistrița-Năsăud 
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

5. Proiect de hotărâre nr.IX/722 din 12.01.2024 privind organizarea 
reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ special din judeţul Bistriţa-
Năsăud pentru anul şcolar 2024-2025 
Inițiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

6. Proiect de hotărâre nr.IX/1447 din 22.01.2024 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.4/2022 
privind aprobarea componenței nominale a Colegiului director al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, cu 
modificările ulterioare 
Inițiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

7. Proiect de hotărâre nr.VIII/1675 din 25.01.2024 privind 
acordarea mandatului special reprezentanților Județului Bistrița-Năsăud 
în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea „Lucrări Drumuri și 
Poduri” S.A. Bistrița  
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

8. Proiect de hotărâre nr.VIII/861 din 15.01.2024 privind aprobarea 
trecerii din domeniul public al județului Bistriţa-Năsăud în domeniul 
public al comunei Șieuț a bunurilor aferente infrastructurii punctelor de 
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colectare a deșeurilor realizate pe terenurile proprietate publică a 
comunei Șieuț, în cadrul proiectului „Sistem de management integrat al 
deșeurilor solide în județul Bistrița-Năsăud”  
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

9. Proiect de hotărâre nr.VIII/1134 din 17.01.2024 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.142/2023 
privind decizia de expropriere a imobilelor proprietate privată situate pe 
amplasamentul lucrării de utilitate publică de interes județean 
„Modernizare DJ 173B, km 2+728 - 10+000, Bistrița-Tărpiu, județul 
Bistrița-Năsăud” 
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

10. Proiect de hotărâre nr.VIII/1608 din 23.01.2024 privind 
repartizarea sumelor defalcate din TVA pentru finanțarea cheltuielilor 
descentralizate la nivelul județelor pe anul 2024 către unitățile 
administrativ-teritoriale care implementează „Programul pentru școli al 
României” în județul Bistrița-Năsăud, în perioada ianuarie-iunie a anului 
școlar 2023-2024 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

11. Proiect de hotărâre nr.VIII/1462 din 22.01.2024 pentru 
modificarea și completarea art.1 din Hotărârea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud nr.14/2023 privind aprobarea Acordului de parteneriat 
pentru realizarea și dezvoltarea unui Cloud Regional în regiunea Nord-
Vest, cu finanțare prin Programul Regional Nord-Vest 2021-2027, cu 
modificările ulterioare 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

12. Proiect de hotărâre nr.VIII/1665 din 25.01.2024 privind 
majorarea cu 5% a salariilor de bază ale funcționarilor publici și 
personalului contractual aparținând familiei ocupaționale „Administrație” 
din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud și instituțiilor subordonate acestuia, stabilite conform Hotărârilor 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.206/2017 și nr.54/2018, cu 
modificările și completările ulterioare, cu respectarea prevederilor O.U.G. 
nr.115/2023 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

13. Proiect de hotărâre nr.IX/1408 din 22.01.2024 privind 
acordarea mandatului special reprezentantului Județului Bistrița-Năsăud, 
să voteze în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară pentru Servicii de Alimentare cu Apă și de Canalizare în 
județul Bistrița-Năsăud pentru aprobarea Planului anual de evoluție a 
tarifelor la apă și canalizare în perioada 2024-2027, actualizat 2024 
Inițiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

14. Proiect de hotărâre nr.IX/1597 din 23.01.2024 privind 
aprobarea valorii unitare aferentă sumei forfetare lunare, precum și a 
sumei forfetare pe zi, acordată elevilor din județul Bistrița-Năsăud care 
nu sunt școlarizați în localitatea de domiciliu și nu beneficiază de 
existența serviciilor de transport public 
Inițiator: Camelia Tabără - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
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15. Proiect de hotărâre nr.X/1360 din 19.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivului de 
investiții „Modernizare DJ 173, km 25+309 - 39+842, Șieu-Teaca, km 
42+968 - 54+100, Teaca-Ocnița, județul Bistrița-Năsăud” 
Iniţiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 

16. Proiect de hotărâre nr.X/1594 din 23.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare DJ 172G, km 43+298-50+000, Satu Nou-Cușma, 
județul Bistrița-Năsăud” 
Iniţiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 

17. Proiect de hotărâre nr.X/1533 din 22.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare DJ 173B, km 2+728-10+000, Bistrița-Tărpiu, 
județul Bistrița-Năsăud” 
Iniţiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 

18. Proiect de hotărâre nr.X/1824 din 26.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare DJ 173, km 15+245 - 22+000, Budacu de Sus-
Șoimuș, județul Bistrița-Năsăud” 
Iniţiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 

19.  Proiect de hotărâre nr.VIII/1832 din 26.01.2024 privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici 
aferenți obiectivului de investiții „Extindere amenajări exterioare pentru 
agrement, dotări sportive și funcțiuni complexe la Complexul Sportiv 
situat în localitatea Unirea, str. Aerodromului nr.33, municipiul Bistrița” 
Inițiator: Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

20.  Proiect de hotărâre nr.X/1892 din 26.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Restructurarea Centrului pentru Protecția Copilului Beclean”, 
situat pe str. Liviu Rebreanu, nr.22A, orașul Beclean, județul Bistrița-
Năsăud 
Iniţiator: Tiberiu-Ciprian Kecskés-Simionca - Vicepreședinte al Consiliului Județean Bistrița-
Năsăud 

21. Diverse 
* 
 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Dacă nu sunt observații la ordinea de zi, o să vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, ordinea de zi cu suplimentare a fost 

aprobată.  
Mulțumesc. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
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* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 15.12.2023 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
Cu 30 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
2.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Județean Bistrița-Năsăud din data de 20.12.2023 
 Dacă nu sunt intervenții, vă rog să votați. 

Cu 30 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
3. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 11.01.2024 
 Dacă nu sunt intervenții, vă rog să votați. 

Cu 30 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
4. Proiect de hotărâre nr.VIII/1199 din 18.01.2024 privind 

aprobarea rezultatului final al analizării proiectului de management 
depus de domnul Pintea Ioan, în calitate de manager al Bibliotecii 
Județene „George Coșbuc” Bistrița-Năsăud 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  
Vă rog să votați, vot secret, art.1 - aprobarea rezultatului final al analizării 

proiectului de management, depus de domnul Pintea Ioan manager al Bibliotecii 
Județene „George Coșbuc” Bistrița-Năsăud, care a obținut nota 9,88. 

Cu 28 de voturi „pentru” și 2 consilieri județeni care nu au votat, 
art.1 a fost adoptat. 

Proiectul de hotărâre în ansamblu, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
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* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
5. Proiect de hotărâre nr.IX/722 din 12.01.2024 privind organizarea 

reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ special din judeţul Bistriţa-
Năsăud pentru anul şcolar 2024-2025 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Discuții, comentarii? Nu sunt. Vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
6. Proiect de hotărâre nr.IX/1447 din 22.01.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.4/2022 
privind aprobarea componenței nominale a Colegiului director al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud, cu 
modificările ulterioare 

Comisia de administrație - aviz favorabil  
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Vă rog să votați, vot secret, art.1 - modificarea Art.1 pct.3, pct.15 și pct.16 

din HCJBN nr.4/2022, prin desemnarea doamnei Halasu Maria-Alina (director 
general adjunct al DGASPCBN), doamnei Brics Daniela-Maria (inspector școlar în 
cadrul ISJBN) și domnului Nicula Grigore-Daniel (comisar șef în cadrul IPJBN), ca 
membri în Colegiul director al DGASPCBN. 

Cu 28 de voturi „pentru” și 2 consilieri județeni care nu au votat, 
art.1 a fost adoptat. 

Proiectul de hotărâre în ansamblu, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
7. Proiect de hotărâre nr.VIII/1675 din 25.01.2024 privind 

acordarea mandatului special reprezentanților Județului Bistrița-Năsăud 
în Adunarea Generală a Acționarilor la Societatea „Lucrări Drumuri și 
Poduri” S.A. Bistrița 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
(Nu participă la dezbaterea și la votul proiectului de hotărâre consilierii județeni 

care sunt membri în AGA la Societatea LDP S.A. Bistrița, respectiv domnul Bertel Doru, 
domnul Dedean-Bortăș Ioan, domnul Forai Mihael-Simion, domnul Pop George și doamna 
Ulecan Maria.) 

Dacă sunt discuții, vă rog să votați.  
Cu 24 de voturi „pentru”, 1 „abținere” și 5 consilieri județeni care nu 

au votat, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Mulțumesc. 
(S-a abținut de la vot domnul consilier județean Moldovan Florin-Cristian. Nu 

au votat următorii consilieri județeni: domnul Bertel Doru, domnul Dedean-Bortăș 
Ioan, domnul Forai Mihael-Simion, domnul Pop George și doamna Ulecan Maria. Au 
votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și domnul 
Sbîrciu Călin.) 

* 
 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
8. Proiect de hotărâre nr.VIII/861 din 15.01.2024 privind aprobarea 

trecerii din domeniul public al județului Bistriţa-Năsăud în domeniul 
public al comunei Șieuț a bunurilor aferente infrastructurii punctelor de 
colectare a deșeurilor realizate pe terenurile proprietate publică a 
comunei Șieuț, în cadrul proiectului „Sistem de management integrat al 
deșeurilor solide în județul Bistrița-Năsăud”  

Comisia de administrație - aviz favorabil 
  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 

Comisia de urbanism - aviz favorabil  
Discuții, comentarii? Nu sunt. Vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 9. Proiect de hotărâre nr.VIII/1134 din 17.01.2024 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.142/2023 
privind decizia de expropriere a imobilelor proprietate privată situate pe 
amplasamentul lucrării de utilitate publică de interes județean 
„Modernizare DJ 173B, km 2+728 - 10+000, Bistrița-Tărpiu, județul 
Bistrița-Năsăud” 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 

  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil  

  Discuții, comentarii? Nu sunt. Vă rog să votați.   
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 10. Proiect de hotărâre nr.VIII/1608 din 23.01.2024 privind 
repartizarea sumelor defalcate din TVA pentru finanțarea cheltuielilor 
descentralizate la nivelul județelor pe anul 2024 către unitățile 
administrativ-teritoriale care implementează „Programul pentru școli al 
României” în județul Bistrița-Năsăud, în perioada ianuarie-iunie a anului 
școlar 2023-2024 
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Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Un comentariu, dacă se poate?  
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da. 
Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Deci, iar discutăm aceleași proiecte. Poate v-ați uitat unii dintre 

dumneavoastră pe WhatsApp, am pus mâncarea care se dă astăzi la LPS, 10 lei. E 
o mâncare foarte consistentă. Deci, noi ca politicieni trebuie să insistăm pentru 
masă caldă, nu pentru tot felul de proiecte aiurea care nu au mare impact. Atenție! 
O spun responsabil, că văd ce se întâmplă în școli și știu ce se întâmplă. Deci, nu 
au mare impact cu proiectul acesta.  

Am înțeles că anul acesta sunt 1000 de școli deja, care sunt finanțate pentru 
masă caldă. E un lucru pozitiv, în sfârșit, și trebuie în câțiva ani buni, să mergem 
100% spre masă caldă, nu pentru altceva ca să pierdem banii europeni și banii 
românești pe tot felul de proiecte care sunt implementate destul de, să zicem ... cu 
sincope, ca să nu zicem mai rău. Mulțumesc. 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da, mulțumesc și eu domnule Coman. Deocamdată sunt proiecte 

guvernamentale și da, de perspectivă, cred și eu că trebuie reevaluat și 
reconsiderat să ne aliniem Uniunii Europene care oferă într-adevăr în toate școlile 
asemenea servicii. Mulțumesc. 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil  

  Dacă nu sunt alte intervenții, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 
 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 11. Proiect de hotărâre nr.VIII/1462 din 22.01.2024 pentru 
modificarea și completarea art.1 din Hotărârea Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud nr.14/2023 privind aprobarea Acordului de parteneriat 
pentru realizarea și dezvoltarea unui Cloud Regional în regiunea Nord-
Vest, cu finanțare prin Programul Regional Nord-Vest 2021-2027, cu 
modificările ulterioare 

Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia de administrație - aviz favorabil 
  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
  Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  

Cu 30 de votur i „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
12. Proiect de hotărâre nr.VIII/1665 din 25.01.2024 privind 

majorarea cu 5% a salariilor de bază ale funcționarilor publici și 
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personalului contractual aparținând familiei ocupaționale „Administrație” 
din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud și instituțiilor subordonate acestuia, stabilite conform Hotărârilor 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.206/2017 și nr.54/2018, cu 
modificările și completările ulterioare, cu respectarea prevederilor O.U.G. 
nr.115/2023 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 

  Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc mult de tot. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 
 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
13. Proiect de hotărâre nr.IX/1408 din 22.01.2024 privind 

acordarea mandatului special reprezentantului Județului Bistrița-Năsăud, 
să voteze în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară pentru Servicii de Alimentare cu Apă și de Canalizare în 
județul Bistrița-Năsăud pentru aprobarea Planului anual de evoluție a 
tarifelor la apă și canalizare în perioada 2024-2027, actualizat 2024 

Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia de urbanism - aviz favorabil 
  Discuții, comentarii?  
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  La 13? 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
  Da. 
  Viorica Calo: - consilier județean - 
  Doamna președinte de ședință, dacă îmi dați voie. Deci, punctul 13, nu l-am 
avut la nici o comisie din care fac eu parte și dumneavoastră, la un moment dat, 
când ați citit proiectul ați spus de ceva, dacă nu mă înșel acum ... cu tarifele pentru 
2024. În urma tabelului ce l-am văzut eu în proiect, în 2024 nu se va schimba 
niciun preț la apă și la canal. Sper să rămână așa cum este și în proiect. Corect? 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
  Da, îl avem alături de noi pe domnul Răzvan Grec și vă răspunde, doamna 
Calo. 
    Viorica Calo: - consilier județean - 
  Bine, mulțumesc! 

Samuel-Leon Coman: - consilier județean - 
Oricum avem prețuri mari. Nu? 
Răzvan-Adrian Grec: - director executiv - 
Doamna Calo, vă rog mai repetați o dată întrebarea că eu din sală, nu am 

înțeles. 
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  Viorica Calo: - consilier județean - 
Deci, domnule director, eu am citit proiectul și era defalcat din 2024 până în 

2027 parcă, da, erau pe rubrici și nu era schimbat prețul. Doamna când a citit 
proiectul mi s-a părut mie că a folosit un alt termen. Vă rog frumos să ne specificați 
exact, că nu se va schimba prețul la apă și la canal pe anul 2024.  

Răzvan-Adrian Grec: - director executiv - 
Păi, pe anul 2024 creșterile vor fi 0 și 0 în termeni reali, doar cu inflația. 
Viorica Calo: - consilier județean -        

  Deci de aceea și spun că am văzut 0 și 0 și mai departe 2025, 2026 și 2027 
erau cu ridicare de preț.  

Răzvan-Adrian Grec: - director executiv - 
  În 2025, dacă vă uitați pe tabel la apă, nu sunt creșteri, 0. La canalizare 1% 
și se va mai adăuga și inflația care va fi între 2024 și 2025. În 2026 creșterea la 
apă va fi de 0,25%, la canal 1%, la care se adaugă inflația sau dacă este deflație, 
se adaugă deflația.  

Viorica Calo: - consilier județean - 
  Asta am văzut. 

Răzvan-Adrian Grec: - director executiv - 
  Da, aceasta este.  

Viorica Calo: - consilier județean - 
  Deci, pe mine asta mă interesa pentru că din textul doamnei președinte de 
ședință, mi s-a părut ceva altfel. De aceasta am vrut să ne lămuriți pe toți că în 
2024 procentele sunt 0 și 0. 

Răzvan-Adrian Grec: - director executiv - 
    Da, doamna Calo, așa este. 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
  Mulțumim mult de tot, mulțumim pentru explicații.   

Nicolae-Grigore Lupșan: - consilier județean - 
  Va crește cu 5%, cu cât e inflația.  

Răzvan-Adrian Grec: - director executiv - 
  Da, domnule consilier, sigur că da. Am spus peste tot chestia aceasta.  

Viorica Calo: - consilier județean - 
  Creșterea să nu fie făcută din partea instituției, la asta mă refeream. 

Răzvan-Adrian Grec: - director executiv - 
  Sigur că da, 0 va fi. 

Viorica Calo: - consilier județean - 
  Mulțumesc. 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
  Mulțumesc mult de tot. Dacă nu sunt alte intervenții, vă rog să votați.  

Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
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* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 

  14. Proiect de hotărâre nr.IX/1597 din 23.01.2024 privind 
aprobarea valorii unitare aferentă sumei forfetare lunare, precum și a 
sumei forfetare pe zi, acordată elevilor din județul Bistrița-Năsăud care 
nu sunt școlarizați în localitatea de domiciliu și nu beneficiază de 
existența serviciilor de transport public 
 Comisia de urbanism - aviz favorabil 

Comisia economică - aviz favorabil 
       Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 

Discuții, comentarii? Nu sunt. Vă rog să votați.   
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 15. Proiect de hotărâre nr.X/1360 din 19.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivului de 
investiții „Modernizare DJ 173, km 25+309 - 39+842, Șieu-Teaca, km 
42+968 - 54+100, Teaca-Ocnița, județul Bistrița-Năsăud” 
  Comisia de urbanism - aviz favorabil 

Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
  Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați. 

Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 16. Proiect de hotărâre nr.X/1594 din 23.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare DJ 172G, km 43+298-50+000, Satu Nou-Cușma, 
județul Bistrița-Năsăud” 
  Comisia de urbanism - aviz favorabil 

Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
  Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
  Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 Mulțumesc. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
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* 
 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 17. Proiect de hotărâre nr.X/1533 din 22.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare DJ 173B, km 2+728-10+000, Bistrița-Tărpiu, 
județul Bistrița-Năsăud” 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 

  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
  Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
  Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 Mulțumesc. 
(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 

domnul Sbîrciu Călin.) 
* 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
 18. Proiect de hotărâre nr.X/1824 din 26.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Modernizare DJ 173, km 15+245 - 22+000, Budacu de Sus-
Șoimuș, județul Bistrița-Năsăud” 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 

  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
  Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Vă rog să votați.  
  Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 
domnul Sbîrciu Călin.) 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 

 19. Proiect de hotărâre nr.VIII/1832 din 26.01.2024 privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate și a indicatorilor tehnico-economici 
aferenți obiectivului de investiții „Extindere amenajări exterioare pentru 
agrement, dotări sportive și funcțiuni complexe la Complexul Sportiv 
situat în localitatea Unirea, str. Aerodromului nr.33, municipiul Bistrița” 

Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 

  Discuții, comentarii? Nu sunt. Vă rog să votați.  
  Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 
domnul Sbîrciu Călin.) 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 

 20. Proiect de hotărâre nr.X/1892 din 26.01.2024 privind 
actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de 
investiții „Restructurarea Centrului pentru Protecția Copilului Beclean”, 
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situat pe str. Liviu Rebreanu, nr.22A, orașul Beclean, județul Bistrița-
Năsăud 

Comisia economică - aviz favorabil 
  Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil  
  Comisia de urbanism - aviz favorabil 
  Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
  Dacă sunt intervenții?  

Viorica Calo: - consilier județean - 
  Dacă îmi dați voie? 

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
  Da, doamna Calo? 

Viorica Calo: - consilier județean - 
  Deci, eu la comisii, m-am abținut la acest proiect, am mai studiat, am mai 
vorbit, am mai discutat, dar, voi vota astăzi „pentru” acest proiect, ca să nu se 
spună că eu nu doresc să se reglementeze. Da, rugămintea mea și cred că a 
tuturor colegilor, atunci când se depășește, fiind contractul făcut în 2019, bine după 
un an de zile s-au obținut aprobări și așa mai departe. Bun. Scădem un an, era un 
termen în care trebuiau finalizate niște lucrări și nu s-au finalizat și noi încă mai 
suplimentăm indicatorii tehnici la numite lucrări și nu numai la aceasta și la modul 
general, la absolut la toate, când nu se respectă îndeplinirea contractului, mare 
atenție că noi normal ar trebui să și penalizăm, nu numai să le dăm celor care nu își 
onorează contractul la termen. 
  Atâta am vrut să spun. Deci, voi vota „pentru”, dar atenție mare pentru 
următoarele proiecte care se fac să se finalizeze la termenul care este prevăzut în 
contract. Mulțumesc.         

Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
  Mulțumesc și eu mult de tot, doamna Calo. Da, ieri în comisie cumva s-au 
risipit în detalii tehnice și nu au punctat esența. Practic e vorba de alt ghid de 
finanțare și se încearcă mult mai multe lucrări, fiind vorba de bani europeni și de 
aceasta este o foarte mare diferență. Mulțumesc oricum mult de tot, toată lumea 
trebuie să fie foarte atentă la banul public. 
  Vă rog să votați.     
  Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

(Au votat verbal următorii consilieri județeni: doamna Duca Simona-Elena și 
domnul Sbîrciu Călin.) 

* 
Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
22. Diverse 
O să vă spun eu, că mâine o să avem bugetul, calendarul nu putea să 

permită altceva. Mâine, la ora 10:00, comisii reunite și la ora 14:30 ședință 
extraordinară pentru buget. 

Alte probleme dacă mai sunt? 
Viorica Calo: - consilier județean - 
Comisia și plenul vor fi tot on-line, nu? 
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Camelia Tabără: - vicepreședinte - 
Da. On-line, e într-adevăr extrem de neplăcut. În sala mare nu e deloc o 

atmosferă prietenoasă până când se va termina...astăzi am văzut în ziar, domnul 
Zăgrean a dat asigurări că în cel mai scurt timp, șantierul se va încheia și atunci 
revenim în condiții normale.   

Mulțumesc mult de tot, declar ședința închisă și ne vedem mâine. O zi 
plăcută în continuare. La revedere! 

(Ora 1451) 
* 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 VICEPREŞEDINTE,      SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
 CAMELIA TABĂRĂ               ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 

Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 29.02.2024 
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